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1 Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld, afgesproken wordt dat de griffiersnotitie ‘Ontwikkellijnen en voorstellen 
voor het functioneren van PS’ eerst in de fracties besproken wordt en daarna in het presidium. Indien 

nodig wordt daartoe een extra vergadering belegd. CdK benadrukt het gevoel van urgentie, de 

fracties wordt gevraagd ideeën te leveren over inhoud en verdere procesgang. Uitwerking van 

actiepunten van GS zoals planning e.d. vindt alvast doorgang. 

2 Besluitenlijst Presidium 20 juni 2011 

Geen opmerkingen, wordt vastgesteld.  

 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 

a) Reconstructie Noord- en Midden-Limburg, rapport ZRK: wordt voor kennisgeving aangenomen. 

b) Jaarstukken 2010 provincie Limburg, rapport ZRK: wordt voor kennisgeving aangenomen.  

c) Commissievergaderingen 9 september 2011: vergaderingen zijn redelijk binnen de termijnen 

afgerond, met uitzondering van MF. Wijze van omgaan met (in)sprekers verdient aandacht. 

Inbreng van commissieleden wordt meegenomen bij reflectie door fracties bij de eerder 

genoemde griffiersnotitie. 

d) Camera’s registratie PS-vergaderingen: met voorstel tot aanschaf wordt ingestemd. 

e) Koningshoeven-ontmoeting, relatie evenementen: CdK geeft aan dat in voorkomende gevallen 

meer kaarten beschikbaar komen voor Statenleden, bijvoorbeeld enkele per fractie. Mevrouw 

Kerkhof vraagt aandacht voor provinciale vertegenwoordiging bij gesponsorde evenementen. 

Presidium ziet hier een centrale rol weggelegd voor het evenementenbureau. 

f) Provinciale Commissaris in het Agro & Co kapitaalfonds: CdK deelt mede dat GS hebben 

besloten om de vacature van de provinciale commissaris in het Agro & Co Kapitaalfonds tijdelijk 

op te vullen. Agro & Co is tot 1 juli 2012 nog operationeel. De heer Van Merrienboer (directeur 

E&M) zal in die periode gedeputeerde Pauli vervangen. Er zal geen vergoeding worden 

uitgekeerd. 

 

4 Agenda Provinciale Staten d.d. 23 september 2011 

Aan de agenda wordt een voorstel inzake Moerdijk toegevoegd. CdK geeft aan dat PS conform de 

afspraken vertrouwelijk geïnformeerd zijn door GS. Vervolgens is er het een en ander misgegaan met 

een persbericht van de gemeente Moerdijk. De brief van de minister moet nog uitgebracht worden. 

Op 23 september 2011 kan in openbaarheid het voorstel besproken worden. 

Op voorstel van commissie CS worden de Uitgangspunten beleid infrastructuur podiumkunsten, 
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beeldend en multimedia aan PS ter vaststelling aangeboden. CdK beziet mogelijkheden om het 

voorstel eerder beschikbaar te krijgen dan 20 september a.s. Met betrekking tot het Sportplan wordt 

bezien of behandeling door PS eerder plaats kan vinden dan december 2011. 

 

5 Vergaderschema PS en commissies 2012 

Presidium wil geen commissievergaderingen op Goede Vrijdag. Mevrouw Wijnands wijst op 

problemen met de geplande Statenvergadering op 27 april (vakantie in deel Brabant). 

Het voorstel wordt door de griffie opnieuw bezien met daarbij een doorkijk naar 2013 en 2014. 

 

6 Verantwoording fractieondersteuning 2010 

Griffier kondigt een herziening van de verordening aan, meer toegespitst op gebruik moderne media. 

Deze wordt in december 2011 aan PS aangeboden en zal een terugwerkende kracht hebben tot 10 

maart 2011. Mevrouw Kerkhof wijst op communicatieproblemen met de accountant welke tot 

tijdverlies geleid hebben. Tevens bepleit zij een infomatiesessie met fractiepenningmeesters en 

fractiemedewerkers om onduidelijkheden over kostenrubrieken weg te nemen. 

Het Statenvoorstel wordt akkoord bevonden. 

 

7 Instellen platform Internationalisering 

Met het voorstel wordt ingestemd, de fracties geven deelnemers door aan de griffie. Het presidium 

beneomt volgende keer een voorzitter. CdK meldt door Eurocommissaris Hahn (Regionaal beleid) te 

zijn uitgenodigd, samen met de burgemeesters van de vijf steden van BrabantStad. 

 

8 ‘Dubbele petten’ bij Statenleden 

Persoonlijke integriteit individuele Statenleden staat niet ter discussie. Bepaalde werkzaamheden 

kunnen de schijn van ‘persoonlijk belang’ opwekken. Niet alles is in codes te vangen, erecode staat 
centraal. CdK benadrukt het belang om in zijn algemeenheid over integriteit te spreken, los van 

persoonlijke situaties. Griffier geeft aan dat werkgroep Integriteit de mogelijkheid beziet om de 

modelcode van BZK/IPO/VNG/UvW toe te passen op de Brabantse situatie. Dit thema kan daar in 

meegenomen worden. Voor 7 oktober 2011 is een dilemmatraining voorzien: suggesties voor een 

kwalitatief goede case kunnen bij de griffie gemeld worden. Afgesproken wordt om thema’s als deze 
voortaan mondeling aan de orde te stellen om misverstanden te voorkomen. 

  

9 Onderzoek naar het ‘one man, one vote’-principe 

Presidium stemt in met onderzoek door professor Kortmann. Aantal benodigde uren moet ingeperkt 

worden (ca.15 uur, beperkte overschrijding is acceptabel). Onderzoek kan medio oktober starten. 

  

10 Ontwikkellijnen en voorstellen voor het functioneren van PS 

Behandeling wordt verplaatst naar volgende vergadering (zie onder 1). 

  

11 Rondvraag en Sluiting 

 Mevrouw Lestrade: werkgroep Vitaal platteland organiseert 2 bijeenkomsten: 23 september 

2011 en 7/8 oktober 2011, in het programma zit een opbouw van informatie-opinie-debat. 

 De heer Dol meldt dat het audioverslag van ROW niet goed hoorbaar is, griffier onderneemt 

actie. Naar aanleiding van zijn opmerking over technische vragen in de commissievergadering 

wordt geconstateerd dat technische vragen in principe vooraf per mail ingediend worden. Een 

enkele technische vraag kan door het debat opgeroepen worden.  

 De heer Dol meldt dat de PVV niet tevreden is over de beantwoording van 3.2-vragen: 

inhoudelijk mager, soms niet en soms half beantwoord en in enkele gevallen 

tegenstrijdigheden/onjuistheden. Mevrouw Kerkhof stelt vraagtekens bij de gedetailleerdheid 

van veel vragen van de PVV en betreurt het dat veel vragen vanuit wantrouwen ingegeven lijken 

te zijn. CdK antwoordt dat GS zo goed mogelijk antwoorden. De hoeveelheid en gedetailleerd-
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heid legt beslag op de organisatie, anderzijds is het een fundamentele bevoegdheid van PS om 

vragen te stellen. Enkele vragen hebben ook een lerend effect. Het vinden van een balans is aan 

de orde. Het verdient aanbeveling over het aantal vragen en de gedetailleerdheid nog eens van 

gedachten te wisselen. Format van beantwoording en procedure hebben aandacht.  

 De heer Dol wijst op de hoge werkdruk van Statenleden; de vergoeding is gebaseerd op ca. 11 

uur tijdsbesteding per week. Dat aantal uren wordt duidelijk overschreden. 

CdK wijst op het belang van een goede planning en goede werkafspraken. Tevens wordt 

geconstateerd dat het vreemd is dat bij gemeenten wel een relatie gelegd wordt tussen 

inwoneraantal en hoogte van vergoeding, en bij provincies niet. Het openbaar bestuur is gediend 

met gekwalificeerde mensen, de geringe vergoeding kan daar negatieve invloed op hebben. In 

dezelfde lijn waarschuwt hij voor de negatieve effecten van vermindering van het aantal 

dagelijkse bestuurders op zowel landelijk als provinciaal niveau. Mevrouw Wijnands merkt op 

dat idealisme een belangrijke drijfveer is en dat Statenleden ook ‘nee’ moeten durven zeggen.    
 Griffier meldt dat het verzoek van de CDA-fractie om de fractiekamer breder te benutten 

(partijbureau, ondersteuning andere Parlementariërs) is gehonoreerd. Eventuele kosten worden 

doorberekend door de algemeen directeur. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur. 

 

Eerstvolgende vergadering van het Presidium: 

Maandag 17 oktober 2011; 18.00-19.30 uur: reguliere Presidiumbijeenkomst 


